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Protokół nr 50/2022 

z posiedzenia wspólnego Komisji 

odbytego w dniu 9 czerwca 2022  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecny radny: Romuald Gawroński 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz – Marek Rożek  

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska  

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak przedstawił porządek 

obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022 

Skarbik Gminy poinformowała, że: 

po stronie  planu dochodów wprowadza się następujące zmiany:  

• dział 600 - wprowadza się dotację  celową od Województwa Wielkopolskiego na 

remont drogi wojewódzkiej wraz z chodnikami ul. Zdzieska i Koźmińska -700.000,00 

zł oraz dotację od Powiatu Gostyńskiego na  utrzymanie zieleni przydrożnej - 47.272,42 

zł; 
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• dział 750 - zwiększa dochody w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na 

lata 2014-2020 na Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na 

zagrożenia-223.230,00 zł; 

- wprowadza się dotację na projekt Pod Biało-czerwoną-5.035,25 zł.  

• dział 756 - urealnia się dochody z tytułu podatku od działalności gospodarczej osób 

fizycznych, opłacanego w formie karty podatkowej- 1.000,00 zł; 

• dział 758 -  zwiększa się część oświatową subwencji dla gmin w kwocie - 261.755,00 

zł; 

- zwiększa się dochody z tytułu odsetek na rachunkach bankowych - 7.000,00 zł;  

• dział 855 - zwiększa się dochody z tytułu zwrotu dotacji i odsetek od nienależnie 

pobranych świadczeń pielęgnacyjnych z lat ubiegłych- 356,58 zł; 

- zwiększa się także dochody z tytułu dotacji w ramach środków europejskich z zadania 

Gmina Borek Wspiera aktywność zawodową rodziców - 41.883,15 zł;  

• dział 926 - zmniejsza  się dochody z tytułu najmu obiektów sportowych - 83.800,00 zł.   

 

Po dokonanych zmianach dochody  zwiększyły  się o kwotę 1.203.732,40  i wynoszą 

41.873.433,52 zł.  

 

Po stronie  planu wydatków wprowadza się następujące zmiany:  

• dział 600 – wprowadza się wydatki finansowane  dotacją celową od Województwa 

Wielkopolskiego na remont drogi wojewódzkiej wraz z chodnikami ul. Zdzieska i 

Koźmińska -700.000,00 zł oraz dotacją od Powiatu Gostyńskiego na usługi związane z 

utrzymaniem zieleni przydrożnej - 47.272,42 zł  

• dział 750- wprowadza się środki z Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 

2014-2020 na Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na 

zagrożenia - 223.230,00 zł w tym na zakup sprzętu oprogramowania oraz szkoleń; 

- wprowadza się środki na sfinansowanie masztu i fagi w ramach  projektu Pod Biało-

czerwoną - 5.035,25 zł 

- dokonuje się przesunięcia w wydatkach  w celu zabezpieczenia środków na zakup 

usług pozostałych związanych z działalnością urzędu - 1.750,00 zł.; 

• dział 754 – przesuwa się środki w celu zabezpieczenia wydatków w pozostałej 

działalności urzędu;  

• dział 801 – zwiększa się wydatki na wynagrodzenia i pochodne nauczycieli w związku 

z podwyżkami uposażeń dla tej sfery;  
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- zwiększa się wydatki na zadaniu inwestycyjnym Przebudowa ze zmianą sposobu 

użytkowania parteru budynku szkoły na przedszkole w ZSP w Borku Wlkp.- Przedszkole 

Samorządowe w Zalesiu - 150.000,00 zł; 

- zwiększa się środki na wydatki związane z realizacją zadań wymagających stosowania 

specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci;  

-dokonuje się przesunięć środków w ramach jednostek związanych ze zmianami 

organizacyjnymi;  

• dział 855 - wprowadza się środki na wydatki w związku ze zwrotem dotacji i odsetek od  

nienależnie pobranych dotacji wynikające ze zwrotu świadczeń z lat ubiegłych  

wypłacanych z przez M-G OPS finansowanych dotacją; 

 

Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły się o kwotę 1.203.732,40 zł i wynoszą 

49.464.082,60 zł. 

 

Radny Tomasz Szczepaniak zapytał co to za Program Polska Cyfrowa, czy w ramach tego 

programu będzie wymiana czy też doposażenie w sprzęt komputerowy. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w ramach tego Programu zostanie zakupiony sprzęt 

komputerowy na doposażenie Urzędu.   

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Izby Pamięci i Tradycji Ziemi 

Boreckiej 

Burmistrz poinformował, że w związku ze zmianą siedziby Izby i reorganizacją w Urzędzie Miejskim 

w Borku Wlkp. należało zaktualizować zapisy Regulaminu Izby Pamięci i Tradycji Ziemi Boreckiej. W 

związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadniane. 
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Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na pocztę elektroniczną, radnym do zapoznania 

przesłano pismo Marszałka Województwa Wielkopolskiego o zaopiniowanie projektu Audytu 

krajobrazowego województwa wielkopolskiego. Na najbliższym posiedzeniu Komisji zostanie 

wydana opinia. 

 

Radny Marcin Jakubiak poinformował, że w miejscowości Wycisłowo jest zdewastowany 

przystanek autobusowy. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że sprawa zostanie rozeznana. 

 

Ad.4. Zakończenie.  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady Tomasz 

Pawlak zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała             Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik                                                                      Tomasz Pawlak 


